
 

Skolemiljøutvalg 21.05.19 
Rye skole 

Tilstede: Nikolai Kvilaas(Elevråd), Ina Hjelmervik(FAU), Tonje Løseth 
Trøen(teamleder/kontaktlærer) og Astrid Rekstad Hernæs(rektor) 
Forfall: Nina Bäcklund(FAU), Sunniva Haugum og Aurora Christensen 
Lervang(Elevrådet) 
Referent: Astrid 

 
Saker:  
1.Bestilling fra Brukerråd til Elevrådet 
Hvordan er det å være elev ved Rye skole. Hva er bra?Og hva kan bli bedre? 
 
Hva er bra med å være elev på Rye skole?(skolemiljøet) 

● alle blir hørt. Elevenes stemme blir hørt 

● bra at det ikke er en stor skole. Det er få elever, og da blir vi kjent med alle, og kan 

navnene på alle 

● vi har mange venner, og vi har voksne som hjelper oss 

● det er veldig masse forskjellige leker å holde på med  

● vi får god undervisning i alle fag, og vi har gode lærere 

● vi lærer masse 

● vi har voksne som bryr seg, og som vi kan snakke med når vi trenger det 

● vi får lov til mye 

● vi har en stor og fin skolegård 

 

Hva må vi gjøre for at det skal bli bedre? (læringsmiljøet) 

● litt mer læringstid ute når det er fint vær 

● det er lurest å ha uteskole på fotballbanen, for da blir man kanskje ikke så fristet av 

lekeapparater når vi skal følge med.  

● det er lurt å ikke ha baller i nærheten, og det er lurt å følge med på det læreren sier 

● det er spennende med byturer 

● vi må ha fokus på relasjoner mellom elever, for hvis noen ikke har det bra, blir det 

vanskelig å få til å konsentrere seg om læring 

● kanskje 5-7 kan dra på flere turer? 

● det er dumt at gjerdene ved fotballbanen blir brøytet istykker hver vinter. går det an å 

unngå det? 

 


